
…Amb freqüència acompanyem aquestes trobades amb visites de caràcter cultural. Una 
de les primeres va ser precisament a l'edifici de l'antiga Escola Pia, on va estar situada la 
primera seu del citat Institut. En la reunió del passat Dissabte Sant vam decidir reunir-
nos, no una, sinó dues vegades a l'any i aquesta segona reunió va tenir lloc el passat dia 
24, a Alzira. El punt de trobada va ser el Santuari de la Verge del Lluc on Don Raul, el seu 
capellà, va celebrar una missa en sufragi dels nostres antics companys, als quals 
recordem nominalment i professors difunts; entre ells es van citar a dos especialment: 
Donya Consuelo Aranda Palacios, molt volguda per tots, que va ser molt decisiva en la 
nostra formació, i Don José Luis Espinosa. Aquest últim, dona la casualitat que va ser el 
director que vam tenir durant els últims anys del nostre batxillerat i que des de la primera 
vegada que ens reunirem, i fins que va morir fa un parell d'anys, va participar sempre en 
aquestes trobades. Vam donar especial importància a aquesta missa, ja que fins ara mai 
havíem pogut tenir aquest record pels nostres companys difunts, atès que sempre ens 
reuníem en Dissabte Sant, dia en què no es poden celebrar misses.


El següent acte de la jornada va ser la visita a l'IES Rei en Jaume, continuador del que 
nosaltres havíem estudiat i en el qual estudien els nets d'alguns dels presents en la 
trobada. Ens va donar la benvinguda, manifestament complagut, el seu director. Després 
la vicedirectora ens va acompanyar a visitar les seves instal·lacions i ens va anar 
explicant algunes de les característiques i peculiaritats del seu sistema pedagògic. 
Coincideix que les instal·lacions de l'Institut actual, més les d'un altre més nou que s'està 
projectant, estan situades sobre “La Granja”, que era la finca agrícola i instal·lacions on 
realitzàvem les pràctiques del Batxillerat Laboral. Un detall de la visita, que ens va cridar 
l'atenció agradablement, va ser el veure les orles de les diferents promocions que surten 
del centre penjades a les parets. En comentar que els de la promoció que acabarem els 
estudis en 1961 conservàvem també la nostra orla, el director ens va demanar amb força 
interés, que li facilitéssim un exemplar per a exposar-la al costat de les de les promocions 
actuals. Encantats li vam prometre que la hi facilitaríem amb el nostre més sincer 
agraïment per les atencions que havien tingut amb nosaltres. La bossa amb el nom del 
centre, amb la qual la vicedirectora ens va obsequiar a cadascun en acomiadar-nos, sens 
dubte contribuirà al bon record d'aquesta visita.


Finalment ens vam reunir en el restaurant “El Arnadí” per a dinar els 25 que estàvem en el 
grup, i que com sempre va transcórrer amb gran cordialitat i contents pel retrobament, 
compartint multitud de records i anècdotes. Com sempre no podien faltar unes paraules 
de Federico Gómez per recordar-nos que havíem de preservar el que ni la política ni 
l'edat ens podien treure l'amistat. I perquè així siga, en el nostre grup de Watshapp 
havíem de prescindir de la política, i el mateix en les nostres trobades, fixant-nos més en 
recordar el que ens uneix com és haver gaudit d'una educació de gran qualitat, tant 
tècnica com humanística, el haver tingut uns magnífics professors, i haver compartit 
aules amb uns companys estupends.



